
Bestyrelsesmøde Øster Vedsted Idrætsforening 23-01-2024: 
 
Deltagere: Lykke Regel, Marianne Munk Nielsen, Willy Scholz, Lasse Munk, Tom Meyer Andreasen 
Afbud: Cira Madsen (suppleant) 
 
1. Siden sidst: 
 
Fodbold: 
Ungdom spiller i øjeblikket indendørs i Hviding.  
Ny 11-mands trænerpå U15 ved ikke om han alligevel kan fortsætte pga. arbejde. 
Vedr. hegn ud mod Nør-Eng, kontakter Lasse Esbjerg Kommune i februar, omkring hvordan og hvornår det sættes op. 
Godtgørelser til trænere for 2023 er i orden. 
 
Holdtræning: 
Tilskud fra DIF/DGI Foreningspuljen til trampolin skal søges nu. Tom tager action på opgaven. 
Det nye yoga-hold er kommet godt i gang. Ny Yoga-træner er startet og er i gang med uddannelsen. 
Forældre/barn hold er fyldt op, og fungerer fint. 
Spilop-holdet tæller 9 børn, og har også godt gang i den.  
 
Krolf: 
Medlemmerne hygger sig og spiller som altid brætspil og kort i klubhuset tirsdag eftermiddage i vinterhalvåret. 
Der er givet tilskud til overdækningen ved krolfhuset fra DIF/DGI Foreningspuljen på godt Kr. 30.000. 
 
Motion: 
Juleløbet har lavet Kr. 25.000 i overskud. Krolf var gode til at hjælpe til ved løbet og har også fået deres årlige afregning 
på Kr. 3.000 for dette (+ Æ Quernstensløb). 
Der er afholdt juleafslutning og klubfest i januar. 
Der er startet træning til Skjern Bank-løbet i Bramming på 3, 5, 10 og 21,1 km. 
 
Fælles: 
Klubhuset males ikke indvendigt, da kommunen ved gennemsyn ikke mener, at det trænger. 
Fliserne rundt om klubhuset er stadig usikre ved frost.  
Beklædningen på klubhuset er råddent i bunden. Kommunen er kontaktet og der er fra kommunens side afsat midler 
til fornyelse i fremtiden, men ingen præcis dato. 
Stikkontakt udvendigt på klubhuset sidder løst, der skal tages billeder til kommunen. 
Børnehaven har inddraget vores madspand, trods at der står nr. på. Tom kontakter børnehaven omkring dette. 
Tom har hentet regnskab. 
Der er kommet pris fra Mikael Thygesen vedr. tilbygning til Forsamlingshuset. 
 
Badminton 
Har afholdt juleafslutning i starten af januar. Ribelund Festsal er booket foråret ud.  
 

 
2. Tilbygning til forsamlingshus: 
 
Der er kommet overslagspriser fra Mikael Thygesen og samarbejdspartnere. 
Idrætsforeningen foreslår at der indhentes priser fra flere håndværkere fra Ribe (VVS’er og elektriker) 
Byggeudvalget mangler hjælp fra bestyrelsen til at søge fonde og kigge tingene efter. Esbjerg Kommunes Fundraiser er 
en oplagt mulighed 
Der mangler overslagspris til udearealerne omkring forsamlingshuset – skal laves i samme omgang. 
Bestyrelsen godkender overslagsprisen, og vil gerne gå videre med projektet ud fra de gældende tegninger. De skal dog 
laves færdige.  



Bestyrelsen vil gerne afsætte Kr. 300.000 til projektet, hvilket svarer til halvdelen af foreningens samlede egenkapital. 
Alle ønsker dog Generalforsamlingens godkendelse til at bruge så mange penge.  
 

 
3. Generalforsamling (GF) 20-02-2024: 
 
Indkaldelse: 
Tom har udsendt i div. grupper under ØVIF på Facebook. 
 

Årsberetning: 
Tom skriver. 

 
Dagsorden: 
jf. vedtægter https://ostervedstedif.dk/vedtaegter/  

 
Dirigent: 
Jan Holgersen er spurgt, men har hverken sagt ja eller nej endnu. Kan først give endelig besked tættere på.  
Alternativt spørges Thorvald Andersen. 

 
Forslag fra bestyrelsen, der skal vedtages på GF: 

1. Paragraf 7 i vedtægterne: Næste generalforsamling skal ændres i 2025 til gennemførelse fra 15. feb. – 1. april 
(i stedet for 15. jan.-1. marts). Idrætsforeningen vil gerne samarbejde med forsamlingshuset og evt. øvrige 
foreninger i byen i fremtiden. Der er forslag til en ‘’foreningsdag’’, hvor generalforsamlinger kan afholdes på 
samme dag evt. sammen med en større aktivitet for bl.a. at samle byen. 

 
2. Hvor mange penge skal der bruges på byggeprojektet? Idrætsforeningen vil give det samme beløb som 

forsamlingshuset, op til 300.000 kr.   
 

3. Bestyrelsen ser gerne det famle frysehus/pumpehus/kridtskur ud mod Øster Vedsted Vej  fjernet.  
 
Der tages billeder til blikfang. Tom laver invitation og sender til godkendelse ved bestyrelsen. 

 
Hvem er på valg?: 
Alle på valg vil gerne fortsætte en periode mere. Det drejer sig om Næstformand Lasse Munk, Sekretær Lykke Regel og 
menigt medlem Willy Scholz. Cira Madsen er som suppleant på valg hvert år. I øjeblikket er posten efter menigt 
medlem Lars Linding fra badminton vakant, da han efter aftale af trådt ud midt i valgperioden. Bestyrelsen vil gerne 
have et bestyrelsesmedlem fra badminton. Tom kontakter. https://ostervedstedif.dk/bestyrelse/  

 
Koordinering af indkøb til GF: 
Lasse og Marianne sørger for indkøb til generalforsamling: 
Sodavand, øl, kaffe, kage, småkager, mælk + én ex. termokande til kaffemaskinen 

 
 
4. Gennemgang af årsregnskab: 
Det foreløbelige resultat godkendt af alle, før revisoren har gennemset og godkendt det.  
Medlemstal er godkendt fra div. udvalg. 

 
 
5. Evt.: 
Strømper fra Bambusa – vareprøve er på vej. Evt. salg af disse for at tjene ex. penge til foreningen. 
 

https://ostervedstedif.dk/vedtaegter/
https://ostervedstedif.dk/bestyrelse/


Nytårskrudt – der er blevet samlet meget krudt op rundt om klubhuset og på banerne.  
Skraldespande og legetøj samles ind et par dage før nytår.  


